

2024 NETA ELECTRIC VEHICLE PRICE LIST
2024 NETA 電動車價目表

| Model 型號 | Duty-paid Value 完稅價 (HK\$) | Retail Price 零售價 (HK\$) | First Registration Tax 首次登記稅 (HK\$) | Current Retail Price 現行零售價 (HK\$) |
|------------------------------|-------------------------------|----------------------------|---|--|
| AYA (5-seater SUV) | | | | |
| AYA 五門SUV (Lite) | 212,250 | 145,377 | 0 | 一換一價： 145,377 限時特惠價： 134,377 |
| | | | 8,373 | 電動車稅寬減價： 153,750 限時特惠價： 142,750 |
| AYA 五門SUV (Intelligent) | 219,402 | 150,216 | 0 | 一換一價： 150,216 限時特惠價： 139,216 |
| | | | 10,685.80 | 電動車稅寬減價： 160,902 限時特惠價： 149,902 |
| NETA X (5-seater SUV) | | | | |
| NETA X 五門SUV (Intelligent) | 412,068 | 253,800 | 0 | 一換一價： 253,800 限時特惠價： 199,800 |
| | | | 99,768 | 電動車稅寬減價： 353,568 限時特惠價： 299,568 |

Effective Date 生效日期：2025 年 1 月 1 日

Remarks 備註：

- Price and specifications are subject to change without prior notice.
售價及規格如有更改，恕不另行通知。
- On any additional purchase of accessories, warranty or modification to the vehicle within six months of first registration, the registered owner has the legal liability to declare to Transport Department and pay additional tax.
於車輛首次登記日起計六個月內，任何對該車輛作出改動、增加或更改配備、購買附加保用服務等所涉費用，登記車主有法律責任向運輸署呈報及繳付稅款。
- Velocity New Energy Auto Company Limited warrants each electric vehicle for *5 years or 150,000km (whichever comes first), with related conditions apply. For more details, please visit "https://www.neta.hk". For lithium-ion battery, 8 years or 180,000km (whichever comes earlier).
合翔汽車有限公司為每輛新電動車提供為期*五年或十五萬公里的原廠保用(以達者為先)，並須接受有關條款細則限制。詳情請參閱 "https://www.neta.hk"。鋰離子電池保用為期八年或十八萬公里 (以達者為先)。
- The FRT for electric private cars waived \$58,500 is deducted.
電動私家車的首次登記稅已包括寬免額港幣58,500元。
- The FRT of each option varies upon different option selections.
所有選項的首次登記稅是獨立計算的，客人如購買多一項選項，相關的首次登記稅可能會有所不同。

合翔汽車有限公司 – NETA 香港
Velocity New Energy Auto Company Limited – NETA Hong Kong
陳列室 Showroom

香港九龍灣啟祥道20號大昌行集團大廈地下 G/F, DCH Building, 20 Kai Cheung Road, Kowloon Bay, Hong Kong Tel 電話：(852) 27682212
新界荃灣楊屋道1號荃新天地地下G06-G07號舖 G06-07 G/F Citywalk, 1 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, New Territories Tel 電話：(852) 27682226
www.neta.hk